
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 409
Synes ministeren, at det er rimeligt, at skattemyndighederne løbende overdrager sager til 
Skattestyrelsens straffesagsenhed med henblik på retsforfølgelse af skatteunddragelse, 
når Skatterådets formand få år forinden har udtalt, at hvis ”man konstaterer en gevinst på 
sine bitcoins, er den skattefri”? Der henvises bl.a. til DR i en artikel dateret den 25. marts 
2014 med titlen ”Gevinster fra bitcoins er skattefrie”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh 
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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